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Rada Miejska w Strykowie 
Radni - Sesja  

Protokół nr XXXIII/2021 

z XXXIII sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się w dniu 30 marca 2021 r. 
 

Obrady rozpoczęto 30 marca 2021 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 11:32 tego samego 

dnia. 

Sesja odbyła się w zdalnym trybie obrad. 

Transmisja z obrad dostępna https://esesja.tv/transmisja/14552/xxxiii-sesja-rady-miejskiej-w-

strykowie-30-marca-2021-r-godz-1000.htm 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Dariusz Dziewulski 

2. Marek Gierat 

3. Andrzej Janeczko 

4. Paweł Kasica 

5. Grzegorz Kozłowski 

6. Wincenty Majchrzak 

7. Jakub Mielczarek 

8. Łukasz Orłowski 

9. Damian Perek 

10. Tadeusz Rosiński 

11. Karol Sitek 

12. Mateusz Słojewski 

13. Anna Ślęzak 

14. Jarosław Włodarczyk 

W posiedzeniu uczestniczył Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa. 

 

1. Otwarcie obrad XXXIII sesji i stwierdzenie kworum. 
Otwarcia sesji Rady Miejskiej w Strykowie dokonał Przewodniczący Rady Paweł Kasica. 

Powitał wszystkich Radnych i Pana Burmistrza Strykowa wraz ze współpracownikami, 

Sołtysów, Przewodniczących Zarządów Osiedli Miasta Strykowa, wszystkich mieszkańców 

Gminy Stryków i wszystkich którzy oglądają transmisję XXXIII sesji. 

Na podstawie odnotowanego kworum w programie e-Sesja Przewodniczący stwierdził, że w 

sesji uczestniczy 12 Radnych, co stanowi kworum wymagane do podejmowania 

prawomocnych uchwał Rady Miejskiej w Strykowie. 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
Przewodniczący zapytał o uwagi do zaproponowanego porządku obrad. Radni nie wnieśli 

uwag.  

Przewodniczący odczytał proponowany porządek obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej w 

Strykowie: 

1. Otwarcie obrad XXXIII sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy 

z dotychczasowymi dzierżawcami nieruchomości stanowiących własność Gminy 

Stryków (XXXIII_323_2021). 
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4. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu pod nazwą 

„Kompleksowe wsparcie II” (XXXIII_324_2021). 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Stryków w 2021 roku 

(XXXIII_325_2021). 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Jednostki Robót Publicznych 

w Strykowie (XXXIII_326_2021). 

7. Podjęcie uchwały w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w Uchwale 

nr XXVII/274/2020 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 12 listopada 2020 r. w 

sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Stryków (XXXIII_327_2021). 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Miejskiej w Strykowie w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Stryków dla fragmentów miasta Strykowa (XXXIII_328_2021). 

9. Podjęcie uchwały w sprawie podtrzymania stanowiska wyrażonego w uchwale 

Nr XXXI/315/2021 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 25 stycznia 2021 r. w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Strykowa(XXXIII_329_2021). 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Stryków na obszarze wsi Zelgoszcz, Smolice, Swędów, 

Sosnowiec (XXXIII_330_2021). 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz Powiatu 

Zgierskiego (XXXIII_331_2021). 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIX/297/2020 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 22 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stryków 

na 2021 rok (XXXIII_332_2021). 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIX/296/2020 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 22 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Stryków na lata 2021-2030 (XXXIII_333_2021). 

14. Zatwierdzenie protokółu z XXVIII sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 7 grudnia 2020 r. 

15. Zatwierdzenie protokółu z XXIX sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 22 grudnia 2020 r. 

16. Zatwierdzenie protokółu z XXX sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 30 grudnia 2020 r. 

17. Zatwierdzenie protokółu z XXXI sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 25 stycznia 2021 r. 

18. Zatwierdzenie protokółu z XXXII sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 18 lutego 2021 r. 

19. Sprawozdanie Burmistrza Strykowa z działalności w okresie między sesjami. 

20. Sprawozdanie Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji  RM  

z działalności w okresie między sesjami. 

21. Sprawy różne. 

22. Zamknięcie obrad XXXIII sesji. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcie porządku obrad. 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 
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Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, Karol Sitek, 

Mateusz Słojewski, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (2) 

Jakub Mielczarek, Anna Ślęzak 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy 

z dotychczasowymi dzierżawcami nieruchomości stanowiących własność Gminy 

Stryków (XXXIII_323_2021). 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poinformował, że projekt uchwały posiada 

pozytywną opinię Komisji budżetu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica zapytał Radnych czy mają 

pytania do ww. projektu uchwały, nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej w 

Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Głosowano w sprawie: 
podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy z 

dotychczasowymi dzierżawcami nieruchomości stanowiących własność Gminy Stryków 

(XXXIII_323_2021).  

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, Karol Sitek, 

Mateusz Słojewski, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (2) 

Jakub Mielczarek, Anna Ślęzak 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie zaproponował ponowne sprawdzenie Kworum 

przed głosowaniem. 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 Radnych. 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu pod nazwą „Kompleksowe 

wsparcie II” (XXXIII_324_2021). 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poinformował, że projekt uchwały posiada 

pozytywną opinię Komisji budżetu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica zapytał Radnych czy mają 

pytania do ww. projektu uchwały, nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej w 

Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Głosowano w sprawie: 
podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu pod nazwą „Kompleksowe wsparcie II” 

(XXXIII_324_2021)..  

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, 

Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 
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5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Stryków w 2021 roku 

(XXXIII_325_2021). 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poinformował, że projekt uchwały posiada 

pozytywną opinię Komisji budżetu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica zapytał Radnych czy mają 

pytania do ww. projektu uchwały, nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej w 

Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Głosowano w sprawie: 
podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Stryków w 2021 roku 

(XXXIII_325_2021)..  

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, 

Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Jednostki Robót Publicznych w 

Strykowie (XXXIII_326_2021). 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poinformował, że projekt uchwały posiada 

pozytywną opinię Komisji budżetu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica zapytał Radnych czy mają 

pytania do ww. projektu uchwały.  

Radny Tadeusz Rosiński przypomniał, że mówił na dany temat na posiedzeniu Komisji 

budżetu i zadał pytanie: Czy pracownicy z Jednostki Robót Publicznych w Strykowie mogą 

uprzątnąć z nieczystości prywatną nieogrodzoną nieruchomość położoną na terenie miasta i 

wystawić rachunek za tą usługę właścicielowi nieruchomości celem wymuszenia utrzymania 

porządku na danym terenie? 

Pan Witold Kosmowski odpowiedział, że nie możemy tego zrobić, ponieważ Jednostka Robót 

Publicznych w Strykowie świadczy usługi na terenach gminnych, o tereny prywatne powinni 

dbać właściciele. Jeżeli taka sytuacja ma miejsce najpierw występujemy z prośbą do 

właściciela o uprzątnięcie terenu, jeżeli to nie skutkuje to występujemy do innych organów o 

podjęcie konkretnych czynności. Jednostka Robót Publicznych w Strykowie nie świadczy 

usług zarobkowych, tylko usługi na rzecz mieszkańców na terenach gminnych. Za tereny 

prywatne odpowiadają właściciele nieruchomości. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica zapytał Radnych czy mają 

pytania do ww. projektu uchwały, nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej w 

Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Głosowano w sprawie: 
podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Jednostki Robót Publicznych w Strykowie 

(XXXIII_326_2021).  

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, 
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Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w Uchwale nr 

XXVII/274/2020 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 12 listopada 2020 r. w sprawie 

przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Stryków 

(XXXIII_327_2021). 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica zapytał Radnych czy mają 

pytania do ww. projektu uchwały, nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej w 

Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Głosowano w sprawie: 
podjęcie uchwały w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w Uchwale nr 

XXVII/274/2020 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 12 listopada 2020 r. w sprawie przyjęcia 

Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Stryków (XXXIII_327_2021). 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, 

Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Miejskiej w Strykowie w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Stryków dla fragmentów miasta Strykowa (XXXIII_328_2021). 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poinformował, że projekt uchwały posiada 

pozytywną opinię Komisji infrastruktury. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica zapytał Radnych czy mają 

pytania do ww. projektu uchwały, nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej w 

Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Głosowano w sprawie: 
podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Miejskiej w Strykowie w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Stryków dla fragmentów miasta Strykowa (XXXIII_328_2021). 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, Karol Sitek, 

Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Łukasz Orłowski, Jarosław Włodarczyk 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie podtrzymania stanowiska wyrażonego w uchwale Nr 

XXXI/315/2021 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 25 stycznia 2021 r. w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Strykowa(XXXIII_329_2021). 

Projekt uchwały został przygotowany przez Komisję Skarg Wniosków i Petycji.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica zapytał Radnych czy mają 

pytania do ww. projektu uchwały, nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej w 
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Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Głosowano w sprawie: 
podjęcie uchwały w sprawie podtrzymania stanowiska wyrażonego w uchwale Nr 

XXXI/315/2021 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 25 stycznia 2021 r. w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Strykowa(XXXIII_329_2021).  

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, 

Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jarosław Włodarczyk 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Stryków na obszarze wsi Zelgoszcz, Smolice, Swędów, Sosnowiec 

(XXXIII_330_2021). 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poinformował, że projekt uchwały posiada 

pozytywną opinię Komisji infrastruktury. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica zapytał Radnych czy mają 

pytania do ww. projektu uchwały, nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej w 

Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Głosowano w sprawie: 
podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Stryków na obszarze wsi Zelgoszcz, Smolice, Swędów, Sosnowiec 

(XXXIII_330_2021). 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, 

Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jarosław Włodarczyk 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz Powiatu 

Zgierskiego (XXXIII_331_2021). 

Głosowano w sprawie: 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poinformował, że projekt uchwały posiada 

pozytywną opinię Komisji budżetu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica zapytał Radnych czy mają 

pytania do ww. projektu uchwały, nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej w 

Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Głosowano w sprawie: 
podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz Powiatu Zgierskiego 

(XXXIII_331_2021). 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, Wincenty Majchrzak, Jakub 

Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, 

Jarosław Włodarczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Tadeusz Rosiński 

 

 12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIX/297/2020 Rady Miejskiej w 

Strykowie z dnia 22 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stryków na 

2021 rok (XXXIII_332_2021). 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poinformował, że projekt uchwały posiada 

pozytywną opinię Komisji budżetu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica zapytał Radnych czy mają 

pytania do ww. projektu uchwały, nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej w 

Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Głosowano w sprawie: 
podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIX/297/2020 Rady Miejskiej w 

Strykowie z dnia 22 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stryków na 2021 

rok (XXXIII_332_2021).  

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, 

Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIX/296/2020 Rady Miejskiej w 

Strykowie z dnia 22 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Stryków na lata 2021-2030 (XXXIII_333_2021). 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poinformował, że projekt uchwały posiada 

pozytywną opinię Komisji budżetu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica zapytał Radnych czy mają 

pytania do ww. projektu uchwały, nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej w 

Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIX/296/2020 Rady Miejskiej w 

Strykowie z dnia 22 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Stryków na lata 2021-2030 (XXXIII_333_2021).  

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, 

Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 
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14. Zatwierdzenie protokółu z XXVIII sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła 

się w dniu 7 grudnia 2020 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica zapytał Radnych czy mają 

pytania do ww. protokołu, nikt się nie zgłosił. Przystąpiono do głosowania w celu przyjęcia 

protokołu. 

Głosowano w sprawie: 
zatwierdzenie protokółu z XXVIII sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się w dniu 

7 grudnia 2020 r. 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, 

Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

 

15. Zatwierdzenie protokółu z XXIX sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 22 grudnia 2020 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica zapytał Radnych czy mają 

pytania do ww. protokołu, nikt się nie zgłosił. Przystąpiono do głosowania w celu przyjęcia 

protokołu. 

Głosowano w sprawie: 
zatwierdzenie protokółu z XXIX sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się w dniu 

22 grudnia 2020 r..  

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, 

Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

 

16. Zatwierdzenie protokółu z XXX sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 30 grudnia 2020 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica zapytał Radnych czy mają 

pytania do ww. protokołu, nikt się nie zgłosił. Przystąpiono do głosowania w celu przyjęcia 

protokołu.  

Głosowano w sprawie: 
zatwierdzenie protokółu z XXX sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się w dniu 30 

grudnia 2020 r. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, 

Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jarosław Włodarczyk 
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17. Zatwierdzenie protokółu z XXXI sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 25 stycznia 2021 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica zapytał Radnych czy mają 

pytania do ww. protokołu, nikt się nie zgłosił. Przystąpiono do głosowania w celu przyjęcia 

protokołu. 

Głosowano w sprawie: 
Zatwierdzenie protokółu z XXXI sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się w dniu 

25 stycznia 2021 r. 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, 

Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

 

18. Zatwierdzenie protokółu z XXXII sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 18 lutego 2021 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica zapytał Radnych czy mają 

pytania do ww. protokołu, nikt się nie zgłosił. Przystąpiono do głosowania w celu przyjęcia 

protokołu. 

Głosowano w sprawie: 
Zatwierdzenie protokółu z XXXII sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się w dniu 

18 lutego 2021 r..  

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dariusz Dziewulski, Marek Gierat, Andrzej Janeczko, Paweł Kasica, Grzegorz Kozłowski, 

Wincenty Majchrzak, Jakub Mielczarek, Łukasz Orłowski, Damian Perek, Tadeusz Rosiński, 

Karol Sitek, Mateusz Słojewski, Anna Ślęzak, Jarosław Włodarczyk 

 

19. Sprawozdanie Burmistrza Strykowa z działalności w okresie między sesjami. 

Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa złożył sprawozdanie z działalności 

międzysesyjnej, informując, co nastąpiło: 

Spotkania z inwestorami, budowanie przez inwestorów nowych firm. 

Jedna z firm z własnych środków wybuduje drogę gminną i rondo na drodze krajowej nr 71. 

Rozmowy z potencjalnymi deweloperami, którzy byliby zainteresowani budownictwem 

wysokim, ale także i budownictwem jednorodzinnym na terenie Gminy Stryków, 

a w szczególności na terenie miasta Strykowa. 

Prace nad koncepcją założenia Gminnej Spółki Komunalnej. 

Została zawarta ugoda przed sądem z wykonawcą projektu Centrum Kultury Sportu i 

Edukacji (projektant przygotowuje się do projektowania). 

Firma, która nabyła grunty w 2017 r. wystąpiła o pozwolenie na budowę, firma ta wybuduje 

rondo (obwodnica, droga gminna- ul. Polna) oraz 300 m drogi gminnej od ronda w stronę 

ulicy Szafera. 

Będzie budowana kanalizacja i sieć wodociągowa (ta inwestycja pozwoli spiąć wodociąg w  

Bratoszewicach z wodociągiem ze Strykowa, w razie awarii będziemy mieli alternatywę 

przełączenia odpowiednich kierunków spływu wody). 
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Na posiedzeniu wyjazdowym Komisji budżetu wizytowane były inwestycje gminne w trakcie 

realizacji tj.:  

budowa oczyszczalni ścieków w Bratoszewicach, 

budowa drogi Ługi-Michałówek,  

Zakład Gospodarki Komunalnej- dyrektor przedstawił pewne rozwiązania, które już 

zastosował oraz chce zastosować. 

Targowisko Miejskie- dyskusja dotycząca zastosowania działań prowadzących do rozwoju 

targowiska. 

Zrealizowane zostały wyłożenia planów zagospodarowania, szczególnie plan 

zagospodarowania Strykowa. 

Po przerwie  Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica zaproponował 

ponowne sprawdzenie kworum przed głosowaniem. 

Na podstawie odnotowanego kworum w programie e-Sesja Przewodniczący stwierdził, że w 

sesji uczestniczy 13 Radnych, co stanowi kworum wymagane do prawomocnych obrad Rady 

Miejskiej w Strykowie. 

 

20. Sprawozdanie Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji RM 

z działalności w okresie między sesjami. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica przekazał głos 

Przewodniczącemu Komisji budżetu Grzegorzowi Kozłowskiemu, który poinformował, o 

zrealizowanym posiedzeniu wyjazdowym Komisji budżetu, które odbyło się w celu wizytacji 

inwestycji na terenie Gminy Stryków. 

Przewodniczący Komisji budżetu powiedział również, że prace związane z rozbudową  

oczyszczalni ścieków w Bratoszewicach posuwają się  w dobrym tempie.   

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica przekazał głos 

Przewodniczącemu Komisji infrastruktury Markowi Gieratowi, który powiedział, że 

członkowie Komisji  infrastruktury dyskutowali na temat aktualnych  inwestycji na terenie 

Gminy Stryków, omawiali sprawozdanie z działalności Spółki Wodnej za rok ubiegły,  

omawiali plany pracy na rok bieżący, opiniowali projekty uchwał. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica poprosił o zabranie głosu 

Przewodniczącą Komisji Skarg Wniosków i Petycji Annę Ślęzak. Z powodu problemów 

technicznych z połączeniem się Pani Anny Ślęzak, Przewodniczący Rady Miejskiej w 

Strykowie Paweł Kasica poinformował, że Komisja Skarg Wniosków i Petycji spotkała się 

raz i przygotowała projekt uchwały. 

Przewodniczący poinformował również, że posiedzenie Komisji Rewizyjnej dopiero się 

odbędzie w związku z tym nie ma informacji z podjętych działań w okresie międzysesyjnym.  

 

21. Sprawy różne. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica otworzył dyskusję w sprawach 

różnych. 

Głos zabrał Tadeusz Rosiński i zadał pytanie do punktu 11. Podjęcie uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej na rzecz Powiatu Zgierskiego (XXXIII_331_2021), dokładniej 

pytanie dotyczy chodnika- 60 % inwestycji, to jaka to jest kwota ? 

Przewodniczący Paweł Kasica odpowiedział Radnemu Rosińskiemu, że uchwała została 

przyjęta, była debatowana i na Komisji budżetu i na sesji. Powiedział, że jest to rozwiązanie, 

które zostało zastosowane w ubiegłym roku w Strykowie- ulica Kolejowa. 

Głos zabrał Radny Włodarczyk po przywitaniu wszystkich, zadał pytania Panu Burmistrzowi: 

Na jakim etapie jest spadek, który spłynął na Urząd ? 

Czy rozważa pomoc dla wsi, w formie budowy chodnika ? 
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Na jakim etapie jest naprawa i utwardzanie dróg na terenie Gminy Stryków po okresie 

zimowym ? 

Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa odpowiedział na pytanie zadane przez Radnego 

Rosińskiego w treści uchwały w §1 postanawia się udzielić Powiatowi Zgierskiemu z budżetu 

Gminy Stryków w roku 2021 pomocy finansowej w wysokości 60% wartości robót 

budowlanych, które będą realizowane w ramach zadania, nie więcej jednak niż 210000 zł.  

Odnośnie  spadku to cały czas jest prostowany w księgach wieczystych, odbyło się już 

szacowanie nieruchomości przez komornika. Odbędzie się przystąpienie do zbycia w formie 

licytacji, licytację będzie prowadził komornik. Burmistrz powiedział, że odnośnie spadku 

będzie udzielał informacji na bieżąco. 

Odnośnie naprawy i równania dróg, w okresie zimowym w pierwszej kolejności zajmujemy 

się posypywaniem dróg. Jednostka Robót Publicznych i Zakład Gospodarki Komunalnej stara 

się te drogi dostosować do jak najlepszej przejezdności, w pierwszej kolejności są równane 

drogi, które są często uczęszczane, natomiast później stopniowo wchodzimy w drogi, na 

których ten ruch jest dużo mniejszy. Ww. prace dotyczące dróg są prowadzone na bieżąco.  

Głos zabrał Radny Sitek zadał pytanie do Radnego Orłowskiego odnośnie uchwalonego 

dzisiaj punktu 8 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków dla fragmentów miasta Strykowa. Nasza 

gmina boryka się z problemem mieszkalnictwa w Strykowie. Są rodziny, które chciałyby 

skorzystać na pewno z takiej pomocy, ale nie mają aktualnie takiej możliwości. 

Przystąpiliśmy do głosowania w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków dla fragmentów miasta Strykowa w celu 

wykorzystania działki na wysokie mieszkalnictwo. Radny Sitek pyta: Dlaczego Radny 

Orłowski podczas głosowania wstrzymał się od głosu, ważnego dla nas wszystkich, dla 

mieszkańców Strykowa ? 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica odpowiedział Radnemu Sitkowi, 

że autorem projektu uchwały był Pan Burmistrz. Rada przyjęła propozycję Pana Burmistrza, a 

sam tryb głosowania uważa, że nie podlega ocenie. 

Radny Marek Gierat po zabraniu głosu również zaproponował przeprowadzenie ogólnej 

inwentaryzacji dróg w całej Gminie Stryków i zadał pytanie: Czy otrzymujemy dotacje lub 

subwencje na zakup środków higienicznych do zwalczania wirusa covid19 ? 

Głos zabrał Radny Włodarczyk, mówił o potrzebie budowy chodnika w Woli Błędowej.  

Głos zabrał Radny Słojewski odniósł się do Komisji Infrastruktury wspomniał, że cieszą go 

wszystkie aktualne inwestycje prowadzone na terenie Gminy Stryków m.in. oczyszczalnia 

ścieków w Bratoszewicach, Zakład Gospodarki Komunalnej (wiaty- które powstały w celu 

zabezpieczenia sprzętu, dodatkowy monitoring, miejsca parkingowe).  

Odnośnie targowiska miejskiego w Strykowie popiera pomysł, żeby odgrodzić rynek, w 

części i zagospodarować go na miejsca parkingowe. Zaproponował, żeby Radni zastanowili 

się  nad nawierzchnią na targowisku, zaproponował żeby targowisko w całości pokryte było 

kostką  lub asfaltem, tak jak np. Rynek Zjazdowa. Zaproponował oczyszczenie rowu 

melioracyjnego, który biegnie przez działki w Niesułkowskie w kierunku Lipki. Radny zadał 

pytanie: Na jakiej zasadzie jest wydzielany destrukt do utwardzania poboczy ? Jedno z 

sołectw zgłosiło propozycję by w funduszu sołeckim wydzielić taką kwotę w budżecie, na 

zakup właśnie kruszywa, destruktu w kwocie 10000. Zadał pytanie: Na jakiej zasadzie jest to 

wydzielane ? 

Radny Słojewski zadał pytanie: Co z transportem do Zgierza (linia nr 2)? 

Czy tutaj już definitywnie odmawiamy współpracy z Prezydentem Miasta Zgierza i nie 

będziemy się dokładać, czy też będziemy myśleć nad rozwiązaniem zastępczym.  

Radny dziękował za sfinalizowanie uruchomienia transportu osobowego busem do Skoszew. 

Zachęcał Radnych do współpracy z Radnymi powiatowymi. Radny mówił o tym, że obaj z 
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Radnym Zaborowskim otrzymali informację - pismo Starosty, iż zostanie wyłoniony 

wykonawca do zamontowania sygnalizacji świetlnej ( aktywnych znaków drogowych) na 

skrzyżowaniu w Sierżni, ze względu na zatrważającą liczbę wypadków w tamtym miejscu. 

Zaproponował, żaby już teraz zacząć myśleć o harmonogramie wykoszeń poboczy na 

drogach. 

Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa odpowiedział na pytania zadane przez Radnego 

Mateusza Słojewskiego dotyczące kosztów destruktu, że jest to kwota jaką płacimy za tonę, 

natomiast większość sołectw jeżeli wydzieli tylko pewną kwotę na utrzymanie dróg w swoim 

sołectwie, to i tak gmina w zależności od  stanu drogi często więcej tego destruktu przeznacza 

na utrzymanie drogi. Pan Burmistrz powiedział nie nazywajmy tego destruktem tylko 

kruszywem o odpowiednich parametrach, ponieważ destruktu póki co nie ma w obrocie 

handlowym. W zeszłym roku zostało zakupione kruszywo, w tym roku zaopatrzymy się w 

grubsze kruszywo, żeby część naszych dróg po prostu zrobić lepiej, obecnie jest już 

kilkanaście pryzm pokruszonego betonu, który też będzie wbudowywany, po pierwsze w 

drogi mniej uczęszczane, po drugie w drogi typowo gruntowe między polami.  

Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa powiedział, że sołectwo, które zabezpieczyło 

pieniądze otrzyma destrukt. 

Pan Burmistrz odpowiedział na pytanie odnośnie linii nr 2, że to nie my rezygnujemy z 

linii nr 2 to Pan Prezydent Zgierza wyszedł z taką inicjatywą ograniczenia kosztów. 

Burmistrz Strykowa powiedział, że nie zgadza się na zmianę trasy zaproponowaną przez 

MUK tj. rezygnacji z trasy na terenie miejscowości Klęk, Kiełmina, Dobra a powrót linii nr 2 

tylko na drogę DK71 oraz zakończenie trasy przy firmie Corning. Taka trasa nie spełnia 

oczekiwań władz Strykowa a przede wszystkim nie spełnia oczekiwań mieszkańców. 

Wystąpiliśmy do zarządców dróg o umożliwienie korzystania z przystanku w Skotnikach oraz 

dwóch przystanków na terenie miasta Zgierza w celu rozwiązania jakie zastosowaliśmy z 

przedłużeniem trasy do Skoszew. 

Pan Burmistrz odpowiedział na pytanie Pana Radnego Marka Gierata, że wszystkie 

zestawienia całościowe dotyczące zakupu środków higienicznych do zwalczania wirusa 

covid19 zostały wysłane Radnym pocztą mailową. 

Odnośnie pytania Radnego Jarosława Włodarczyka, Pan Burmistrz odpowiedział, że jako   

radny powiatowy wywalczył chodnik w Koźlu i zostało przebudowane skrzyżowanie w 

Koźlu. W Dobrej został zrobiony chodnik na ulicy Wodnej i Starowiejskiej. Została 

poszerzona droga w Dobrej, w Niesułkowie. W Lipce został cały chodnik przebudowany. 

Pan Witold Kosmowski Burmistrz Strykowa wszystkim mieszkańcom złożył życzenia 

świąteczne. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica wnioskował na XXXIII sesji do 

Przewodniczącego Klubu A1 A2 Stryków o wskazanie kandydatów do pracy w Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji oraz  Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Strykowie, celem 

wypełnienia zapisów zawartych w Ustawie o samorządzie gminnym. Nadmienił, że e-mail 

w tej sprawie został wysłany do Przewodniczącego Klubu A1 A2 dwa miesiące temu i do tej 

pory nie ma odpowiedzi.  Klub A1 A2 jest zawiązany, a zatem wymagane jest wskazanie 

przedstawicieli do pracy w komisjach obligatoryjnych czyli Komisji Rewizyjnej i Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica wszystkim złożył życzenia 

świąteczne.  
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22. Zamknięcie obrad XXXIII sesji. 

O godzinie 11.32 Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica, po 

wyczerpaniu przyjętego porządku obrad, dokonał zamknięcia XXXIII sesji Rady Miejskiej w 

Strykowie. 

 

  

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Strykowie 

Paweł Kasica 

 

  

 
Przygotował(a): Anna Jóźwiak 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 


